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ZADEVA: SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

 

Pogosto se v javnosti postavlja vprašanje zagotavljanja še boljše varnosti v prometu, ki je 

ţivljenjskega pomena za vse udeleţence.  Najranljivejša skupina  so vsekakor  pešci: šolarji, 

starejši in invalidi. Svet OŠ Ivana Kavčiča je zaskrbljen, saj je na šolskih poteh na Izlakah v 

zadnjem času prišlo do več nesreč, ki bi bile lahko usodne tudi za pešce, predvsem tiste 

najmlajše, ki se v prometu še ne znajdejo tako dobro. 

V Občini Zagorje ob Savi se je na področju izboljšanja varnosti v prometu izvedlo ţe več 

izboljšav, kar je pohvale vredno. 

A vendar se na vas obračava z  namenom pridobiti  odgovor na naslednja vprašanja: Kako 

daleč je projekt prehoda za pešce na Mlinšah? Kako daleč je projekt za izboljšanje prometne 

varnosti v centru Izlak? Kakšne so moţnosti za pridobitev semaforiziranega kriţišča na 

področju Hrastnika pod Trojanami, ki bi omogočalo varnejše prečkanje ceste? Ali se v 

prihodnosti razmišlja o ureditvi nevarnega odseka za pešce na področju Vidrge? 

Vemo, da so to drţavne ceste, a naju vendarle zanima, katere aktivnosti in do kje so  bile s 

strani Občine Zagorje ob Savi ţe izvedene, saj bi z odgovorom tako lahko seznanili širšo 

javnost. 

 

Ţe vnaprej hvala za odgovor! 

      Marija Ribič l.r.  

Marjana Mlinarič Pikelj l.r. 


